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Biennial General Meeting 

 

Association for Geoconservation, Hong Kong (AGHK) Biennial General Meeting was 

successfully held on Mar 25, 2013 evening.  We had the honor of having Dr. Marie-Luise Frey, 

UNESCO Global Geoparks Network Committee Member, sharing with us the history, challenges 

and future of Global Geoparks Network.  AGHK Executive Committee Members summarized 

key activities and achievements in 2011/2012.  The nominated new Executive Committee 

Members for 2013/2014 was passed.  Our Chairman, Dr. Young Ng, shared with us the plan of 

the coming 2 years.  We had also made use of the opportunity to recognize our volunteer friends 

who had been helping us to make all our projects and achievements in the past 2 years 

successful.  They are: 

Super Volunteer Award - Gladys Leung 

Best Volunteer Award - Hayley Chan, Benjamin Wong, Van La, 陳翠芳, 黃炎城, Susan Fung, 

Kate Kaur, Gary Szeto & Charles Lee 

Outstanding Volunteer Award - Raymond Poon, Stony Ng, Leung Ming Lok, Anthony Au, 鄭

智輝, 余瑞賢, 倫志堅, Joyi Khung, Vivien Chu, June Tsui & Kent Yeung 

 

 

 

 

會員大會 

香港地貌岩石保育協會 (AGHK) 會員大會於 2013 年 3 月 25 日順利舉行。我們很榮幸可

以邀請到世界地質公園網絡委員瑪麗-露易絲 弗雷博士(Dr. Marie-Luise Frey)講解世界地

質公園網路: 歷史、挑戰與未來發展。AGHK 執行委員報告過去 2011/2012 年主要工作及

成績。經會員通過獲推薦的委員會名單， 2013-2014 年度新一屆執行委員順利成立。主

席吳振揚博士隨即介紹未來計劃。我們亦就這個機會表揚在過去兩年為 AGHK 出過很多力

的義工，他們是： 

超級義工： Gladys Leung 

最佳義工： Hayley Chan, Benjamin Wong, Van La, 陳翠芳, 黃炎城, Susan Fung, Kate Kaur, 

Gary Szeto 及 Charles Lee 

傑出義工： Raymond Poon, Stony Ng, Leung Ming Lok, Anthony Au, 鄭智輝, 余瑞賢, 倫

志堅, Joyi Khung, Vivien Chu, June Tsui 及 Kent Yeung 
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group photo 

大合照 

 

 

2013-2014 New Executive Committee Members 

2013-2014 年度新一屆執行委員 
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Dr. Marie-Luise Frey discussing the history, challenges and future development of Global 

Geoparks Network 

瑪麗-露易絲 弗雷博士探討世界地質公園網絡的歷史、挑戰與未來發展 

 

 

 

Chairman – Dr. Young Ng explaining our beliefs 

主席吳振揚博士解釋本會信念 


